

03 2022

## **International! Anti-War! Solidarity!**

### **Call for donations**

#### **Rote Hilfe Wien**

Dear comrades,

where there is resistance, there is repression. Where there is resistance, there is a need for money. It is our task not to leave the comrades of the social, left, socialist and anarchist movements all alone now!

Comrades in Russia get arrested, beaten up and punished with heavy fines. Comrades in Ukraine are building support and supply networks for all those who are staying in Ukraine.

Transfer with the **subject line** „Antirep Ukraine-Russland“ to Rote Hilfe account:

**Rote Hilfe Wien**

**IBAN: AT46 6000 0103 1036 9883**

**BIC: BAWAATWW**

The money will be sent to:

[Fridays For Future Russia](#) (fines and demo costs),

[Anarchist Black Cross Moscow](#) and Kyiv (anti-rep work in Russia and Ukraine),

[Sotsialnyi Rukh](#) (food, medicine, apartments and transport in Ukraine).

(Organised by Anti-Rep-Soli-Wien / Gruppe Zinnoberrot)

---

**International!**

**Anti-War!**

**Solidarity!**

Liebe Genoss\*innen,

wo Widerstand, gibt es Repression. Wo Widerstand, braucht es also Geld. Es ist unsere Aufgabe, die Genoss\*innen der sozialen, linken, sozialistischen und anarchistischen Bewegungen jetzt nicht ganz alleine zu lassen!

Genoss\*innen in Russland werden weggesperrt, werden verprügelt und mit hohen Geldstrafen belegt.

Genoss\*innen in der in der Ukraine, bauen Support- und Versorgungsnetzwerke für alle Dagebliebenen auf.

Überweist mit dem **Verwendungszweck** „Antirep Ukraine-Russland“ ans Rote Hilfe Konto:

**Rote Hilfe Wien**

**IBAN: AT46 6000 0103 1036 9883**

**BIC: BAWAATWW**

Das Geld geht an:

[Fridays For Future Russia](#) (Geldstrafen und Demokosten),

[Anarchist Black Cross Moscow](#) und Kiew (Anti-Rep-Arbeit),

[Sotsialnyi Rukh Ukraine](#) (Lebensmittel, Medikamente, Unterbringung und Transport).



(██████████ Anti-Rep-Soli-Wien / Gruppe Zinnoberrot)

<https://rotehilfe.wien/spendenaufruf-ukraine-russland/>